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Ożarów Mazowiecki 07.08.2024 

w Radzie U rsz k go Zac dniego 

2024 -08- 08 

Na podstawie art. I ust. us awy z n czerwca 1998i 

1349, 1432) oraz w związku z g 19 ust. 1-3 Statutu Pow 

Przewodniczącego Rady Powiatu z interpelacją do Starosty 

Szanowny Pan 
Michał Gajewski 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Warszawskiego Zachodniego 

samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2018 r. poz. 995, 1000, 

arszawskiego Zachodniego zwracam się za pośrednictwem 

u Warszawskiego Zachodniego Pana Romualda Reszki. 

Interpelacja 

w sprawie podjęcia rozmów z Samorządem Województwa Mazowieckiego i wszystkimi 

zainteresowanymi stronami, dotyczących poprawy bezpieczeństwa na dojeździe do 

przejazdu kolejowego w Ołtarzewie w ciągu drogi wojewódzkiej nr 718. 

W związku z wykonywaniem przeze mnie mandatu radnego oraz licznymi prośbami 

mieszkańców zwracam się z interpelacją dotyczącą podjęcia rozmów z Samorządem 

Województwa Mazowieckiego, Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Rejon w 

Ożarowie Mazowieckim oraz PKP PLK dotyczących poprawy bezpieczeństwa na dojeździe 

do przejazdu kolejowego w Ołtarzewie w ciągu drogi wojewódzkiej nr 718. 

I lipca na przejeździe kolejowym w Ołtarzewie doszło do tragicznego wypadku. W 

wyniku zderzenia samochodu ciężarowego wiozącego materiały budowlane z pociągiem 

Kolei Mazowieckich zginął maszynista. Dokładnie w miesiąc po tym zdarzeniu, w nocy z I na 

2 sierpnia zostały wyłamane rogatki. Codziennie dojeżdżając do pracy korzystam z tego 

przejazdu i obserwuję niebezpieczne zachowania kierowców, które blokują ruch pojazdów w 

tym miejscu. W związku z tymi zdarzeniami PKP PLK poinformowały o jego zamknięciu. 

Powyższa decyzja w przypadku jej realizacji może doprowadzić do paraliżu 

komunikacyjnego w Ożarowie Mazowieckim i ościennych miejscowościach. 

W związku z tym uważam, iż moja interpelacja jest zasadna gdyż tylko wspólny dialog 

z wszystkimi zainteresowanymi stronami może przyczynić się do zwiększenia 

bezpieczeństwa na tym przejeździe. Jako radny i członek Komisji Porządku Publicznego i 

Obronności deklaruję chęć pomocy. 

Z poważaniem 

Radny Powiatu Warszawskiego Zachodniego 
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